
 
 
 
 

□ Artikel 33 vraag  

 

 

 

 

Door 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

CDA, R. Verhagen 

Raad (via griffie) 

33-012 

1948205259 

 

Portefeuillehouder H.J.M.P.M. van den Boogaard 

Datum     Datum antwoord Bijlage(n)  

    

Onderwerp: Aanpak hausse vergunningaanvragen 2019 ten gevolg van de wijziging van de provinciale 

verordening ruimte – mondeling te beantwoorden in de gemeenteraad van 27-2-2019. 

 

** Mondelinge beantwoording in de raadsvergadering van 27 februari 2019 ** 

 

Geachte heer Verhagen, 

 

Naar aanleiding van uw onderstaande vragen van 23 februari antwoorden wij u als volgt. 

 
Op 7 juli 2018 heeft Provinciale Staten de gewijzigde Verordening Ruimte vastgesteld. Ten gevolg 

hiervan dienen bijna alle veehouders in de provincie op 31 december 2019 een vergunbare 

vergunningaanvraag bij de gemeente te hebben liggen. Dit geldt dus ook voor Meierijstad. De 

provincie geeft aan dat de veehouderij een transitie door moet maken richting een meer duurzame 

veehouderij. Veehouders staan hierbij op een rotonde van mogelijke duurzame 

ontwikkelingsrichtingen. Dit loopt uiteen van schaalvergroting, tot het ontwikkelen van een andere 

tak (agrarisch of anderszins) of stoppen. Er lopen veel ontwikkelingen naar bijvoorbeeld nieuwe 

stalsystemen. Om tot een vergunbare aanvraag te komen, zal de veehouder eerst een keuze voor 

een ontwikkelingsrichting gekozen moeten hebben en moet zelfs de invulling hiervan in detail zijn 

uitgewerkt. De verwachting is dan ook dat eind 2019 een hausse aan vergunningsaanvragen bij 

de gemeente binnen zal komen.  

Dit leidt tot de volgende vragen aan het college: 

1. Is de gemeentelijke organisatie berekend op de hausse aan aanvragen? 

2. Hoe heeft u zich hierop voorbereid en hoe ziet het plan van aanpak eruit? 

3. Hoeveel veehouderij bedrijven zijn er in Meierijstad. 

4. Hoeveel bedrijven hebben een vergunbare aanvraag die voldoet aan wet en regelgeving 

ingediend. 

5. Is de gemeente in staat om aan de termijnen van vergunningverlening te voldoen en hoe 

gaat het college hiervoor zorgen? 

6. Wat zijn de consequenties als de termijnen worden overschreden? 

7. Kent u de pilots rond ondersteuningsnetwerken in de gemeenten Bernheze, Landerd en 

Gemert-Bakel? 

8. Wat vindt u van deze aanpak? 
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Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Meierijstad, 

 

De secretaris,                                                              De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA.                                       ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 
 

 

 

 


